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Írásbeli választ iaénvl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Hány fSjelentkezett ténylegesen önkéntes tartalékos állományba? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az MTI tudósítása szerint Vargha Tamás a Honvédelmi Minisztérium parlamenti államtitkára
az Ml aktuális csatornán december 22-én, szombaton többek között azt nyilatkozta, hogy
egyetlen hónap alatt több mint kétezren jelentkeztek és érdekl ődtek, milyen önkéntes
szolgálatot tudnának vállalni .

A fenti nyilatkozattal összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :
• Pontosan mely időszakot kell érteni az államtitkár úr által hivatkozott „egyetlen hónap

alatt” megjelölésen ?
• Ezen időszak alatt a hivatkozott több, mint 2000 érdeklődő közül ténylegesen hányan

nyújtották be jelentkezésüket önkéntes tartalékos szolgálatra ?
• A jelentkezők közül hány személy eset már át a szükséges alkalmasság i

vizsgálatokon?
• Az alkalmasnak bizonyult jelöltek közül hány fő esetében került már sor az

állományba vételre?
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Budapest, 2016. január 07 .
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Demeter Márta
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